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MAZZALVES PAGASTA IEDZĪVOTĀJU KONSULTATĪVĀS PADOMES 

SĒDES PROTOKOLS NR.2 

 

 

Aizkraukles novads, Mazzalves pagasts                        2024.gada 10.oktobrī  

 

Sēde sasaukta plkst. 18:00 

Sēdē piedalās: 

Mazzalves pakalpojumu centra vadītāja Zeltīte Odiņa (turpmāk tekstā: Z.Odiņa ) un 9 
Mazzalves pagasta iedzīvotāji  

Mazzalves pagasta iedzīvotāju konsultatīvās padomes locekļi: Padomes priekšsēdētājs 
- Armands Zeltiņš, priekšsēdētāja vietniece - Baiba Dambrāne, sekretārs - Inga Lapiņa, 
un padomes locekļi Danute Pauniņa, Zilgma Raupa, Laila Kleina, Māra Sirsniņa 
Valaškeviča. 

Sēdes darba kārtība: 

1. Iedzīvotāju iepazīstināšana ar padomes sastāvu;  
2. Iedzīvotāju iepazīstināšana ar padomes kompetencēm, pienākumiem un 

tiesībām; 
3. Iedzīvotāju informēšana par izteiktajiem ierosinājumiem līdz sapulces norisies 

dienai; 
4. Mazzalves pagasta iedzīvotāju priekšlikumu un ierosinājumu uzklausīšana. 

 
 

 

Mazzalves pagasta iedzīvotāju priekšlikumi, lūgumi, ierosinājumi un ziņojumi. 

 

No Padomes ievēlēšanas brīža līdz pirmajai padomes sēdei padomes locekļi mutiski 
saņēmuši šādus iedzīvotāju ierosinājumus, lūgumus un ziņojumus. 

1. Lūgums aizliegt apzinātu suņu vešanu uz bērnu rotaļu laukumiem; 
2. Ierosinājums vairākās vietās izvietot atkritumu urnas teritorijā no Marijas tilta 

līdz Ērberģes muižas parkam; 
3. Lūgums izveidot vienotu kārtību, kādā saņemt svaru zāles atslēgas, lai visi 

interesenti varētu izmantot šīs telpas fiziskajām aktivitātēm;  
4. Ierosinājums Mazzalves pagasta centrā izvietot māju virziennorādes un zīmes; 
5. Lūgums aktualizēt kārtību, kādā tiek uzkoptas daudzdzīvokļu namu 

koplietošanas telpas; 
6. Ziņojums par bedru veidošanos ceļa posmā Zaļā iela; 
7. Lūgums vēl vairāk norobežot bērnu laukumu, lai būtu papildus drošība; 
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8. Ierosinājums bērnu laukumā uzstādīt šūpoles lielākiem bērniem; 
9. Ierosinājums atkārtoti uzstādīt ātruma slāpētāju (guļošo policistu), vietā kur tas 

bija iepriekš; 
10. Pakomāta uzstādīšanas iespējas Ērberģē;  
11. Problēmas ar sociālā dzīvokļa iedzīvotājiem; 
12. Priekšlikums periodiski organizēt pasākumu “Maiņas punkts”, kurā cilvēki 

varētu iemainīt sev nevajadzīgas lietas pret kaut ko nepieciešamu;  
13. Stāvlaukuma/iebraucamā ceļa labiekārtošanas iespējas;  
14. Jautājums par svaru ēkas demontāžas iespējām; 

 
 
 

                                      Pārrunātās darbības: 
 

1. Pie bērnu rotaļu laukuma izvietot zīmi, kas aizliedz tur atrasties suņiem, jo 
vairākkārt novērota suņu atrašanās bērnu rotaļu laukumā ne tikai bez drošības 
pavada, bet arī saimnieki neievēro dzīvnieku labbūtības pasākumus, t.i., nesavāc 
aiz dzīvnieka atstātos izkārnījumus. Suņu brīva atrašanās bērnu rotaļu laukumā 
apdraud gan bērnu, gan citu iedzīvotāju drošību, gan higiēnu. Z.Odiņa informē, 
ka tiks izvietota aizlieguma zīme pie bērnu rotaļu laukuma sētas;   

2. Atkritumu urnas parkā tiks izvietotas biedrības “Ērberģietes” projekta ietvaros. 
pēc tam varēs lemt, kur vēl tās nepieciešamas; 

3. Uzrunāt Mazzalves pagasta sporta pasākumu organizatoru saistībā ar trenažieru 
zāles izmantošanu. Izrunāt iespēju izmantot trenažieru zāli futbola treniņu 
laikos un rast risinājumu, kam uzticēt atslēgas, lai trenažieru zāle būtu pieejama 
visiem sportot gribētājiem;  

4. Z.Odiņa informē, ka šobrīd ir izstrādāta kārtība par zīmju izvietošanu pagastos. 
5. Daudzīvokļu namu koplietošanas telpu uzkopšanas kārtību pārrunāt katras 

daudzīvokļu mājas ietvaros;  
Rast iespēju koplietošanas telpas uzturēt kārtībā un iedzīvotāju privātās 
mantas nenovietot koplietošanas telpās, lai tās netraucētu nedz pašiem 
iedzīvotājiem, nedz dažādiem palīdzības dienestiem, t.i. ātrā medicīniskā 
palīdzība, valsts ugusndzēsības dienests u.c. 

6. Mazzalves pakalpojumu centra vadītāja informē, ka konkrētais ceļa posms tiek 
un tiks apsekots un labots nepieciešamības gadījumā. 

7. Ierosinājums tiks pārskatīts un izlemts par tālāku rīcību; 
8. Ierosinājums tiks pārskatīts un izlemts par tālāku rīcību; 
9. Mazzalves pakalpojuma centra vadītāja Zeltīte Odiņa informē, ka šis tiks pēc 

iespējas ātrāk atrisināts (ātruma ierobežojuma šķēršļa novietošana attiecīgajā 
vietā). 

10. Vairākkārtīgi dažādas iedzīvotāju grupas ir sazinājušās ar pakomātu 
pakalpojuma sniedzējiem, atgriezeniskās saites nav, pakalpojuma sniedzējs nav 
sniedzis atbildes. Mazzalves pakalpojuma centra vadītāja Zeltīte Odiņa informē, 
ka sazināsies ar Valles pakalpojuma centru, lai noskaidrotu, kā šajā pagastā 
iedzīvotāji tika pie diviem pakomātiem. 
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11. Zeltīte Odiņa apgalvo, ka pirmo reizi dzird par šādu problēmu, bet tākā šī 
problēma ir izskanējusi, tad noskaidros, kas notiek ar konkrēto sociālo dzīvokli 
un dzīvokļa iemītnieku. Pārrunās kārtības noteikumus. 

12. Ierosinājums tiks izskatīts un pieņemts lēmus par “Maiņas punkta” 
aktualizāciju. 

13. Ilgstošo aktuāla tēma. Mazzalves pagasta iedzīvotāju padome turpinās apzināt 
informāciju, kā labāk tikt galā ar stāvlaukuma, iebraucamā ceļa labiekārtošanu. 

14. Tiek izskatīti risinājumi ēkas demotāžai. Apzināti cilvēki, kas to var izdarīt. 
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Priekšsēdētājs: Armands Zeltiņš 

Sekretārs: Inga Lapiņa  

 

  

  

 
1 Vajadzētu beigās norādīt, ka nākamā sēde tiks sasaukta pēc iepriekšējas vienošanās. 


